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Protokół nr 27/2020 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 28 października 2020  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Radosław Andrzejak, Róża Jędrosz, Jacek Gałczyński, Roman Malicki oraz 

Elżbieta Wojciechowska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  
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b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Publicznego w Karolewie 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że z uwagi na rotację dzieci w żłobku, 

wprowadza się  nabór dzieci w trybie ciągłym. W przypadku kiedy dziecko rezygnuje, wchodzi 

inne  z listy na jego miejsce. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt był przeciwny  

 i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

w Poznaniu działki o numerze ewid. 73/3, obręb Siedmiorogów Drugi 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Uchwała dotyczy działki, na której  usytuowany jest plac 

zabaw. Agencja wyraziła zgodę i przekaże nam ten teren.  Staniemy się właścicielami tego 

gruntu. Będzie on wykorzystany  jako teren rekreacyjny dla mieszkańców. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt  

nie wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

w Poznaniu działki o numerze ewid. 28/1, obręb Jeżewo 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował o zamiarze nieodpłatnego  przejęcia od 

KOWR-u  działki pod plac zabaw i świetlicę. Jest ona usytuowana w środku wsi Jawory. 

Jednocześnie oddamy Nadleśnictwu  działkę, będącą ich własnością.  

Radny Michał Dopierała zaproponował rozważenie przejęcia działki agencyjnej z 

przeznaczeniem na plac zabaw, usytuowanej naprzeciw wjazdu do Skokowa z Szosy 

Jaraczewskiej  

Burmistrz poinformował, że sprawa zostanie rozeznana. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 



 Str.4 

/7 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) nieodpłatnego przekazania – darowizny działki o numerze ewid.1128, obręb  

Borek Wlkp.  

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że w/w działka ma być przekazana 

nieodpłatnie  Panu Marianowi Jędryczce jako zadośćuczynienie za prawo przesyłu kanalizacji 

deszczowej przez działkę.  Jest to umowne  ustalenie. Na jego terenie znajdują się 3 studnie, w 

tym 2 w budynku. W związku z tym nie może składować tam materiałów. Mógłby nawet  

żądać zapłaty za 10 lat wstecz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

 

7) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na 

terenie miasta Borek Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Przekazał informację, że przystanek komunikacyjny 

usytuowany będzie  na rynku  w Borku Wlkp. Tą decyzją chce zachować  obraz małego 

miasteczka. Wskazanie miejsca nowego przystanku  jest związane z inwestycją  polegającą na 

wymianie nawierzchni  płyty Rynku. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny 

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) określenia stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień od podatku 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Przekazał obecnym, ze zaplanowany wzrost  ma na celu 

zwiększenie dochodów  bieżących  gminy Borek Wlkp. w celu realizacji zadań bieżących.  

Podatki lokalne to jedno ze źródeł  finansowania zadań  własnych. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2020 roku 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że Gmina  postanowiła  udzielić dotacji w 

wysokości 2000,00 zł. dla Powiatu Gostyńskiego na   zakup samochodu  dla Warsztatów  

Terapii  Zajęciowej  w Piaskach. Należy dodać, że  rehabilitacją, świadczoną przez  warsztaty  

objętych  jest 5 osób niepełnosprawnych  z terenu naszej gminy. Na samochodzie będzie logo 

naszej gminy.  

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

10) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021” 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że gmina ma obowiązek uchwalenia  

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i  nikt 

wstrzymał się od głosowania. 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

11) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że przejęcie  wymienionych dróg 

(Henryka Sienkiewicza oraz Edmunda Bojanowskiego)  do kategorii dróg publicznych 

umożliwi  podjęcie  działań  zmierzających  do poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i  nikt 

wstrzymał się od głosowania. 

b) Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

12)  przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-

2024 z perspektywą do roku 2028” 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. W celu realizacji polityki  ochrony środowiska organ 

wykonawczy  Gminy sporządza gminny  program  ochrony środowiska. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i  nikt 

wstrzymał się od głosowania. 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marzena Maćkowiak                                                                  Tomasz Pawlak 
 


